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سوپر استار والیبال ایران، فسخ قراردادش با فنرباغچه را تأیید کرد

موسوی:لیگترکیهبرایمنتمامشد
 مهــری رنجبر/بازی در فنرباغچه و حضــور در لیگ والیبال 
ترکیه برای سیدمحمد موسوی سرعتی زن ملی پوش ایران 
خیلــی زود تمام شــد. حتی زودتــر از اینکــه قهرمان فصل 
مشخص شود. فنرباغچه 4 روز پیش با پیروزی 3-1 مقابل 
هالــک بانــک صدرنشــین جــدول رده بنــدی، صعــودش 
بــه نیمــه نهایی لیگ ترکیــه را با دومی و بدون ســرعتی زن 
ایرانــی اش جشــن گرفــت. ســیدمحمد موســوی کــه فصل 
قبــل بعد از بــازی در لیگ ایتالیا، به ترکیــه رفت، جایی که 
دانیل کاســتلانی سرمربی سابق تیم لهستانی اش اولشتین 
ســکاندار آن بود. او قراردادش را بســت و خوب هم کار کرد 
حتی شکســتگی اســتخوان روی پایش هم باعث نشــد او از 
آمادگی دور بماند و برگشــت زودهنگامش با آمادگی همه 
پزشــکان را هم متعجب کــرد. او آماده بــود و برای تیمش 
هم بــازی می کرد، تا اینکه فنرباغچه برای پوشــش ضعف 
پاسورش با سعید معروف کاپیتان سابق تیم ملی ایران به 
توافق رســید. این توافق کار ســید محمد موســوی را سخت 
کــرد، چــرا کــه تیم هــا در لیــگ والیبــال ترکیــه محدودیت 
اســتفاده از بازیکن خارجی دارند، یعنــی در هر بازی اجازه 
اســتفاده از 3 بازیکــن خارجی وجــود دارد. در این شــرایط 

ســرعتی زن ملی پــوش ایرانی کمتر بازی نصیبش می شــد 
و همیــن مســأله برایــش اذیت کننده شــده بــود. او پیش از 
این در مصاحبه با »ایــران« گفته بود:»محدودیت بازیکن 
خارجــی شــرایط را کمی ســخت کــرد، چرا که بــه من بازی 
کمتری می رســد، در حالی که آماده آمــاده ام. اما چاره ای 
نیســت و کاری اســت که شــده، چرا که پاســور تیم شــرایط 

خیلی خوبی نداشــت و باشــگاه مجبور شد پاسور اضافه 
کند.«

این حرف او شــاید نشــان می داد که خســته شــده اما 
کســی فکــرش را هم نمی کرد، بهترین مدافع وســط 
دنیــا تاب نیاورد و قید قهرمانی با فنرباغچه در لیگ 
ترکیــه را بزند. امــا این اتفــاق افتاد. چهــار روز پیش 
خبر فســخ قرارداد ســید محمد موسوی با فنرباغچه 

سوژه شد اما مدیر برنامه هایش آن را شایعه دانست. 
وسه شنبه شــب صفحه اختصاصی باشــگاه فنرباغچه 

در پســتی رسماً خبر جدایی سید را تأیید کرد. فنرباغچه 
بــا تشــکر از ســید در صفحــه رســمی اش نوشــت: »ســید 

محمد موســوی تا پایان فصل با فنرباغچه قرارداد داشت 
اما این قرارداد با توافق طرفین فسخ شد. ما از او به خاطر 

همــه تلاش هایش تشــکر کرده 
آینــده اش  تیــم  در  برایــش  و 
آرزوی موفقیــت می کنیــم.« 
ســید محمد موســوی بعد از 
جدایــی اش بــه دوبی رفت 

جــام  در  تــا 

رمضــان به نــام تورنمنت نــاس بــرای تیم امپراطــور بازی 
کنــد. او که ایــن روزهــا در دوبی 
 اســت بــه خبرنگار»ایــران«

می گوید:»به دلیل اینکه 
نیمکــت  روی  مدتــی 
نشســتم و شرایط برایم 
ســخت بــود، از باشــگاه 
را  قــراردادم  خواســتم 
فســخ کنــم. بنابرایــن بــرای 
مــن لیــگ ترکیــه تمــام شــد و ازایــن لیــگ خــارج 
شــدم.« او درتورنمنــت نــاس بــرای تیــم امپراطــور بازی 
می کند:»مــن 10 -12 روز بــرای تیم امپراطــور در تورنمنت 
نــاس بــازی می کنم. تیمی که 4 ســال اســت قهرمان لیگ 
امارات اســت و به جز من 4 بازیکــن ایتالیایی، یک برزیلی 
و یــک بلغارســتانی دارد.«سوپراســتار والیبــال ایــران برای 
فصــل جدیــد پیشــنهاد دارد: »ایــن فصــل کــه دیگــر برای 
همه کشــورها به آخر رســیده اســت. اما بــرای فصل جدید 
پیشــنهاداتی دارم کــه بــا بررســی آنهــا بهتریــن را انتخاب 

می کنم.«
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گــروه ورزشــی /علی کشــفیا رئیــس انجمن والیبال نشســته معتقد اســت 
ماجــرای خط خــوردن کاپیتان تیم ملــی، حل می شــود. داوود علیپوریان 
کاپیتان والیبال نشســته بعد ازپارالمپیک توکیو و لیگ برتر دیگر در اردوی 
تیم ملی حاضر نشــد. او با هماهنگی ســرمربی تیم ملی به دلیل خستگی 
هماهنگ کرد تا مدتی در اردو نباشد. اما ظاهراً فرید صائبی سرمربی تیم 
ملی حتی برای اردوی پاراآســیایی و قهرمانی جهان که از سه شــنبه شروع 
شــده اســم او را در لیستش ننوشــته اســت. اتفاقی که خیلی ها را متعجب 
کرد. اما صائبی گفته:»بی عدالتی است اگر علیپوریان را جایگزین بازیکنی 
کنم که 6 ماه در اردو بوده اســت.« با این حســاب هــادی رضایی مدیرتیم 
ملــی معتقد بود علیپوریان مهره کلیدی تیم اســت و نباید ســرمربی او را 
کنــار بگذارد. با این حال ظاهراً قرار اســت در جلســه هفته آینده این ســوء 
تفاهــم برطرف شــود. علی کشــفیا رئیس انجمــن والیبال نشســته در این 

بــاره بــه خبرنــگار »ایــران« 
اســت  »قــرار  می گویــد: 
جلســه ای بــا حضــور فریــد 
داوود  و  ســرمربی  صائبــی 
علیپوریان برگزار شــود. این 
مســأله، مســأله خانوادگــی 
اســت و بحــث ســلیقه ای و 
حل شــدنی. اتفاق ساده ای 
در  الله  شــاء  ان  کــه  اســت 
حــل  آینــده  هفتــه  جلســه 

می شود.«

کشفیا:ماجرایکاپیتانوالیبالنشستهرا
حلمیکنیم

شروعاردویتیمملیروئینگجوانان
 تیــم ملی روئینگ جوانان پســران از فردا در دریاچــه آزادی اردو می زنند. 
ایــن اردو بــه منظــور حضوری موفــق در مســابقات قهرمانی آســیا از فردا 
شــروع شده و تا 7 اردیبهشت ادامه خواهد داشت. صالح برغمدی، علی 
رشادت، مهدی صادقی، ابوالفضل سطوتی و مهدی محمدنژاد قایقرانان 

دعوت شده به این اردو هستند.

سفر»ثوری«بهتایلندبرایحضوردرکنفدراسیونآسیا
 حســین ثــوری رئیس فدراســیون بوکــس برای حضــور در دومین جلســه 
کنفدراســیون آسیا فردا راهی تایلند می شــود. این جلسه با حضور پیچای 
چانهاواجیــرا رئیس، علی ســلامه دبیرکل و 9 عضو هیأت رئیســه روزهای 
21 و 22 فروردیــن در پوکــت تایلنــد برگزار می شــود. در این جلســه درباره 
تقویم آسیایی سال جاری، برنامه های پیش رو و همچنین تعیین اعضای 

شوراهای مختلف کنفدراسیون تصمیم گیری خواهد شد.

پایانکمدیهالکقلابیومارتینفورد
 در حالی که از مدت ها قبل مبارزه مارتین فورد و سجاد غریبی معروف به 
هالک ایرانی نقل محافل فضای مجازی شده بود، حالا فورد با کناره گیری 
بــه این کمدی مضحک پایان داد. این مبارزه قرار بــود 14 فروردین برگزار 
شــود که به دلایلی نامعلوم بــه تعویق افتاد اما حالا فــورد از این مبارزه پا 
پس کشیده است. سجاد غریبی که در جلسه رویارویی با ضربه دست فورد 
به عقب پرتاب شده بود حالا در ویدیویی ادعا کرده است که فورد به خاطر 
ترس او از مبارزه انصراف داده است: »متأسفم که چنین حریف ضعیفی 
برای من در نظر گرفتند. او از من ترسیده و به همین خاطر مبارزه را کنسل 

کرده است.«

وزنهبردارانمصدومدعوتنشدند
ســه ملی پوش ســابق وزنه برداری ایــران به علت مصدومیــت حضور در 
اردوی تیم ملی برای شــرکت در بازی های کشــورهای اسلامی و بازی های 

آسیایی را از دست دادند.
محمدحســین برخواه ســرمربی تیم ملــی درحالی از 22 وزنه بــردار برای 
شرکت در اردو دعوت کرده است که در این لیست نام کیا قدمی و علیرضا 
سلیمانی دو ملی پوش کشورمان در رقابت های جهانی ازبکستان و صالح 
چراغی دیگر وزنه بردار ملی پوش به علت مصدومیت نیست. همچنین 
او تاکنون درخصوص عدم دعوت از محسن دادرس، علی میری و محمد 

زارعی حرفی نزده است.

خورشیدیفرلیستداد
اکبر خورشــیدی فر، مشــاور فنی تیم ملی وزنه برداری زنان ایران فهرســت 
دعوت شــدگان به اردوی تیم ملی را به فدراســیون اعلام کرد. او در دیدار با 
مســئولان فدراســیون ضمن ارائه فهرست دعوت شــدگان، از آنان خواست 
نســبت به تشــکیل این اردو از اوایل اردیبهشت ماه بســتر مناسب را فراهم 
کنند. در لیســت اردونشــینان، وزنه برداران رده های گوناگون ســنی مشاهده 

می شود.

کاروان»صدایایران«درالمپیکناشنوایان
کاروان ورزشــی ایــران با نــام صدای ایران و با شــعار موفقیت در ســکوت در 
المپیک تابستانی ناشنوایان برزیل شرکت می کند. جلسه ستاد اجرایی بیست 
و چهارمین دوره المپیک تابستانی 2021 ناشنوایان در برزیل به ریاست علی 
رغبتی رئیس ستاد و سرپرست کاروان اعزامی ناشنوایان، با حضور تیشه گران 
رئیس فدراســیون، دبیر، نواب رئیس، مســئولین کمیته های ستاد و نماینده 
حراســت در فدراسیون برگزار شد. در این جلســه کاروان ورزشی کشورمان با 
نام صدای ایران، به یاد سردار دل ها، سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی و با 
شعار موفقیت در سکوت به بیست و چهارمین دوره المپیک تابستانی 2021 
ناشنوایان برزیل می رود. المپیک تابستانی 2021 ناشنوایان، اردیبهشت ماه 
در کاشیاس دو سول برزیل برگزار می شود و کاروان 217 نفره ایران در 8 رشته 
فوتبال، کشتی آزاد و فرنگی، دوومیدانی، جودو، والیبال ساحلی، تیراندازی، 

کاراته و تکواندوی مردان و زنان حضور دارد.

سنجابقرمز؛نمادهندبالقهرمانیجهان
 PAX ســنجاب قرمز به نام
وهشــتمین  بیســت   نمــاد 
هندبــال  مســابقات  دوره 
قهرمانی جهان شد. بیست  
وهشــتمین دوره مسابقات 
هندبال قهرمانــی جهان با 
دی  از 21  تیــم  حضــور 32 
ماه در ســال 2023 میلادی 
به میزبانی لهستان و سوئد 
برگزارمــی شــود. نمــاد این 

بازی ها یک ســنجاب قرمــز با لباس آبی تیره مارک دار اســت که شــورت و 
کفــش ورزشــی ســفید در  پــا دارد. این نمــاد به عنوان یک بازیکــن هندبال 
 Pax، پیراهن شــماره 23  را پوشــیده اســت. بــرای نام این نماد ســه گزینــه
Sticky و Sweski معرفی شده بود که پس از رأی گیری آنلاین، Pax انتخاب 

شد. این نام در لاتین به معنای صلح است.
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پریسا غفاری/ رقابت های لیگ برتر بسکتبال از امروز وارد مرحله 
نیمه نهایــی می شــود تا پــس از ســری پنج گانه، فینالیســت ها 
مشــخص شــوند. فصلی کــه از 24مهرمــاه با رقابــت 16تیم در 
دو گــروه 8تیمی آغاز شــد، در گروه »الف« تیم های شــهرداری 
گــرگان، پالایــش نفــت آبــادان، ذوب آهــن اصفهــان، صنعت 
مس کرمــان، کوچیــن آمل، خانه بســکتبال خوزســتان، نیروی 
زمینــی و نظــم آوران نویــن ســیرجان قــرار داشــتند. تیم هــای 
مهــرام، شــیمیدر قم، فولاد مبارکه ســپاهان، اکســون، صنعت 
مس رفســنجان، رعد پدافند تهــران، صنایع هرمــزگان و آویژه 
صنعت پارســای مشــهد نیــز در گــروه »ب« آن هــم به صورت 

متمرکــز در ســالن آزادی به مصاف هم رفتنــد که در پایان 
برگــزاری دو مرحلــه مقدماتی و پلی آف هــا، چهار تیم 

برتر مشخص شدند.
ë شیمیدر – شهرداری گرگان

تیم شیمیدر با شکست دو برصفر مس کرمان 
را  نیمه نهایــی  جــواز  تیــم  اولیــن  به عنــوان 

گرفــت تــا از ســاعت 20 امــروز در آزادی میزبان 
شــهرداری گرگان مدافــع مقــام قهرمانی باشــد؛ 

تیمــی که بــا حضــور بازیکنانی چــون نویــد رضایی فر، 
حامد حســین زاده، ســینا واحدی، امیرحســین آذری و 

دو خارجــی به نام های آلاده آمینو و دوایت بایکس 
از اول فصــل تنها دو باخــت را تجربه کردند و با 

گــروه،  صدرنشــینی 

پــا به مرحلــه پلی آف گذاشــتند؛ اما امروز مهران شــاهین طبع 
درحالی از گرگانی ها پذیرایی می کند که فصل گذشــته توانسته 
بود در همین مرحله شــیمیدری ها را از فینال محروم کند ولی 
ایــن بــار خــودش باید مقابل تیم ســابقش کــه بــرای اولین بار 
قهرمانی را به نام هیرکانی ها به ثبت رســانده بود، قرار بگیرد. 
شــاهین طبع و حاتمی سرمربی ســابق و مربی فعلی تیم ملی 
مقابل یکدیگر قرار می گیرند که این دیدار اولین تقابل آنها در 
فصل جاری اســت. هرچند حاتمی دستش از بازیکن پر است، 
چراکه محمد جمشیدی، میثم میرزایی، امیر صدیقی، اشکان 
جعفــری و پری پتی معروف و... را دراختیــار دارد و در پلی آف 

توانســت 2- صفر مس رفسنجان را 
مغلــوب کند. این ســرمربی 

حساســیت  درخصــوص 
می گویــد:  رقابــت  ایــن 
شــرایط  »بازیکنانــم 

خوبی دارند و آماده 

بازی برابر شــیمیدرقم هســتند. همه چیز بــرای حضور موفق 
در نیمه نهایی آماده اســت. تمام حــواس و توجه مان روی این 
بازی است و به مسائل دیگر کاری نداریم. برای برد آنها برنامه 

ویژه ای داریم.«
ë ذوب آهن – نظم آوران سیرجان

دیگــر بــازی ایــن مرحلــه را تیم هــای نظــم آوران ســیرجان و 
ذوب آهن، فردا شب از ساعت 20 برگزار می کنند. ذوبی ها تنها 
تیم بدون خارجی هستند و تا به اینجای کار هم نمایش بسیار 
خوبــی داشــته اند. این تیــم در پلی آف با بازیکنان ارزشــمندی 
چون فرید اصلانی، ارسلان کاظمی، محمدرضا اکبری، سجاد 
مشــایخی و آرمان زنگنه توانســت کاله مدعی و جوان را حذف 
کند. فرزاد کوهیان ســرمربی این تیم می گویــد: »در طول لیگ 

حرکــت  ســخت  بســیار 
بچه هــا  و  کردیــم 

نبــود  به دلیــل 
خارجــی  بازیکــن 
فشــار مضاعفــی را 
تحمل کردنــد، اما 

خوشــحالم کــه برنامه ریزی تیم خوب پیش رفــت و اکنون هم 
باید مقابل تیمی بازی کنیم که با حذف مهرام انگیزه دوچندان 
پیــدا کــرده  و این مســأله کار ما را ســخت تر می کنــد. در ضمن 
ســیرجان دو بازیکن خوب خارجی دارد که حملات تیمشان را 
برنامه ریزی می کنند، اما ما هم برنامه خاص خود را داریم و به 

توانایی های بازیکنانم اعتقاد فراوان دارم.«
امــا نظــم آوران ســیرجان تیــم تــازه وارد در لیگ برتر اســت که 
کمتر کســی فکــر می کرد به نیمه نهایی برســد. شــاگردان علی 
آرزومندی در پلی آف کاری کردند کارستان و مهرام جدی ترین 
مدعی قهرمانی را با سرمربی تیم ملی حذف کردند. این مربی 
می گویــد: »از همــان ابتــدا روی بحــث آمادگــی 
ذهنــی کار کردیم و شــرایط خوبــی را ایجاد 
نمودیم. البته این هدف گذاری از همان 
ابتدا مدنظر ما بود تا مقابل هر حریفی 
که قرار گرفتیم، به خودمان باور داشته 
باشــیم.« او ادامــه می دهــد: »در ایــن 
مسیر شاهد همدلی بازیکنان نیز بودیم 
که بــا انگیزه کنــار یکدیگــر کار می کردند. 
نتیجــه تمرینــات و همدلــی ارائــه بازی های 
خوب بــود که خوشــبختانه بــه نیمه نهایی 
هم رســیدیم. حالا برای رســیدن به فینال 
تنهــا ذوب آهــن را پیــش رو داریــم؛ تیمی 
کــه مربــی خوشــفکری دارد و کار برابــر 
آنهــا خطرنــاک اســت، اما ما هــم ناامید 
نیســتیم.« نکته جالب تر این نیمه نهایی 
این اســت که پــس از مدت ها قرار اســت 
لیگ برتر تماشــاگر هم به خود ببیند، اما 
بسیار محدود و در حد 100نفر. طبق قانون 
هر تیم می تواند 50هوادار به سالن بیاورد. 
تماشاگرانی می توانند بلیت بازی را تهیه 
کننــد کــه از نوبــت دوز دوم واکســن آنهــا 
1۴روز گذشته باشــد و استفاده از ماسک و 
رعایت فاصله گذاری اجتماعی هم برای 

تماشاگران الزامی است.

به خاطر کاپ آسیا تا خرداد در تهران پارو می زنیم

فرزام:دغدغهاماردوهایباکیفیتاست
سرمربی تیم ملی والیبال از حضور درهمایش آموزشی راضی است

عطایی:روشکارهیننرامیپسندم
 فائــزه زمانی/تیــم ملــی روئینــگ خــود را بــرای حضــوری 
درخشــان در هانگــژو آماده می کند. افشــین فرزام ســرمربی 
تیم ملــی روئینگ دغدغــه اش برگــزاری اردوهایی باکیفیت 
بــرای شــاگردانش اســت و در تــلاش اســت اردوی خــارج از 
ایــران را برای قایقرانانش مهیا کند. او در گفت و گو با خبرنگار 
»ایران« از وضعیت تیم ملی روئینگ در سال جدید صحبت 
کرد:»مــا به خاطر کاپ آســیایی مجبور هســتیم تا خــرداد در 
تهران بمانیم و احتمالاً تیر و مرداد از تهران خارج می شویم. 
به شــرط امکان، برنامه اردو خارج از ایران داریم اما این اردو 
به فدراســیون بستگی دارد که تا چه اندازه شــرایط را برای ما 
فراهــم کنــد، اگر شــرایط اردو خارجــی فراهم شــود که عالی 
می شــود و اگر این اتفاق نیفتد به ناچار از پشــت ســدها برای 
تمرینات مان اســتفاده می کنیم.« فرزام کاپ آســیایی تهران 
را بــه چشــم بخشــی از رونــد آماده ســازی شــاگردانش برای 
بازی های آسیایی هانگژو می بیند: »قطعاً کاپ آسیایی تهران 
مثل مســابقات لیگ بخشــی از تمرینات و روند آماده ســازی 
قایقرانان در مسافت 500 متر و 1000 متر خواهد بود اما سعی 

می کنیم کیفیت مطلوبی از خود به نمایش بگذاریم.«
سرمربی تیم ملی روئینگ، تیم چین را اصلی ترین رقیب ایران 
در هانگژو می داند: »کم و بیش از اوضاع رقبایمان اطلاع داریم. 
چیــن اصلی ترین رقیب ما در بازی های آســیایی هانگژو اســت 
که همیشــه نتایج خوبی رقم زده اســت و امسال هم با توجه به 
میزبانی قرار اســت ســنت شــکنی کرده و در تمام مواد مسابقه 
شرکت کند. بعد از چینی ها قایقرانان ازبکستانی و ژاپنی رقبای 

خطرناک ما هستند که باید آماده رقابت با آنها شویم.«

 فــرزام معتقــد اســت ملایــی در قایــق تک نفــره ســبک وزن 
می توانــد مدالی خوش رنگ به ارمغــان آورد: »ملایی قطعاً 
اگــر اتفــاق غیرمنتظــره ای پیش نیایــد در بازی های آســیایی 
مدال می گیرد، البته چینی ها به دنبال این هســتند که شرایط 
را بــه نفــع خود پیش ببرند و حــالا می خواهند قایق تک نفره 
ســبک وزن را کــه ماده تخصصی ملایی اســت حــذف کنند و 
همیــن باعث نگرانی ما شــده اســت، اگر ملایــی در این ماده 
پــارو بزند قطعــاً مدالی خوش رنگ تر در هانگــژو به ارمغان 
مــی آورد اما اگر این ماده حذف شــود مجبوریــم او را در ارنج 

قایق تک نفره سنگین وزن یا قایق گروهی بگذاریم.«
او هــدف اصلــی اش را مدال آوری مــردان قایقــران در هانگژو 
می دانــد: »حمایت ها در این برهه خوب اســت امــا اگر گام به 
گام بیشــتر شود تأثیرگذار تر هم خواهد بود.خدارا شکر مشکل 
قایق هایمان برطرف شد و حالا دغدغه اردوی با کیفیت و پارو 
داریم که سعی می کنیم در اولین فرصت آن را برطرف کنیم. «

گروه ورزشــی/ بهــروز عطایی، ســرمربی تیــم ملی والیبــال از 
حضــور درهمایــش آمــوزش مربیگــری ویتالی هینــن خیلی 
راضــی اســت. او کــه روش مربــی بلژیکــی را می پســندد، بــه 
نظــرش همایش هم خیلی کاربردی و متفــاوت بود. عطایی 
به خبرنگار »ایران« می گوید: »من در همایش های آموزشــی 
ولاســکو، آناستازی و کولاکوویچ هم بوده ام، به نظرم همایش 
هینن خیلی متفاوت تر از آنها بود. او اطلاعات ریز و دقیقی را 
می داد که برای مربیان خیلی کاربردی است. بابت این مسأله 
از کمیتــه آموزش و فدراســیون تشــکر می کنم که شــرایطی را 
فراهــم کرد تا مربیان اطلاعــات تأثیرگذار را فرا بگیرند. هینن 

همایش سه روزه اثرگذاری را برگزار کرد.«
ســرمربی تیم ملی والیبــال معتقد اســت اطلاعات همایش 
آموزشــی در کارش کاربــردی اســت: »نکاتی که هینــن در این 
همایــش مطــرح کــرد، حتــی بــرای تصمیمــات مــن و کارم 
هــم کاربــرد دارد، هــر چند از آنها به شــیوه خودمان اســتفاده 
می کنیــم. او مباحث خیلــی خوبی را مطرح کــرد. به هر حال 
هینن یکی از مربیان مطرح دنیای والیبال است که متفاوت کار 
می کند. من کاری به مســائل شخصی ندارم و منظورم بیشتر 
عملکرد و اداره بازی و کوچینگ اســت. من روش کار هینن را 
می پســندم، چرا که جزو مربیان به روز است، خیلی با کیفیت 

کار می کند و در اوج کاری است.«
بــه گفتــه عطایی، اســتقبال مربیــان ایرانــی از همایش نشــانه 
خیلی خوبی است: »حضور 250 مربی در دوره مربیگری هینن 
 نشــان می دهد که مربیان ایرانی در مســیر ارتقــای دانش قدم 

برمی دارند و اگر شرایط مهیا باشد، استقبال خوبی می کنند.«

او توجــه مربــی بلژیکــی بــه ریــزه کاریهــا را دلیــل موفقیتــش 
می دانــد: »در این دوره هینن روی موضوعات ریز و پر اهمیت 
تأکید داشــت، مثل نوع اســتفاده از تــوپ. او اطلاعاتــی درباره 
توپ های نو و قدیمی داد که چطور در نوع ســرویس و دریافت 
تفــاوت به وجود مــی آورد، یا اینکه در تمرین با بعضی توپ ها 
باید ســرویس موجی زد و بعضی توپ ها ســرویس پرشی. اگر 
این نکات را بدانیم و لحاظ کنیم، شــرایط خیلی فرق می کند. 
حتــی این مســائل در فوتبــال هم هســت. به عنــوان نمونه در 
جــام جهانی چه نوع توپی به دلیل ســرعت بیشــتر کار را برای 
دروازه بانها ســخت تر می کرد. کلیت را همه مربیان می دانند، 
اما اجرای جزئیات مهمتر است که معمولاً آنها وارد بحث های 
ریز نمی شــوند، اما هینن توجه زیادی به آنها دارد. به هر حال 
توجه به ریزه کاری ها باعث موفقیت او شده است. البته من تا 
به حال با هینن همکاری نزدیک نداشته ام اما از نوع آموزشش 

متوجه شدم که جزئیات برایش خیلی اهمیت دارد.«

تیمهایپایهدختر
وپسروالیبالدر
جامکورناکیا

تیم های والیبال نوجوانــان، جوانان دختر و نوجوانان 
پســر برای آمادگی بیشتر قبل از قهرمانی آسیا، اواخر 
فروردیــن مــاه در جــام کورناکیــا 2022 ایتالیا شــرکت 
ایــن رقابت هــا 27 فروردین مــاه در شــهر  می کننــد. 

پوردنونــه ایتالیــا برگــزار می شــود کــه تیــم نوجوانــان 
پســر بین 12 تیــم با ســرمربیگری محمــد وکیلی دور 
مقدماتی در گروه چهارم با تیم های پریل پی و ترنتینو 
ایتالیا بازی می کند. مسابقات والیبال نوجوانان دختر 

زیر 17 ســال با حضــور 16 تیم برگزار می شــود که تیم 
ایــران بــا هدایــت میتــرا شــعبانیان دور مقدماتی در 
گــروه اول مقدماتــی به ترتیــب با تیم هــای ام تی کی، 
پورشــیا و وربانیــای ایتالیــا بــازی می کنــد. رقابت های 

والیبال جوانان دختر زیر 19 سال هم با حضور 16 تیم 
برگزار می شــود که شاگردان پدیده بلوری زاده در گروه 
چهارم مرحله مقدماتی به مصاف نماینده آرژانتین، 

ایسترای مجارستان و پورشیا می روند.


